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Conceptbesluitenlijst van de raadsvergadering van 1 juli 2010

Aanwezig: Voorzitter P. Mengde, de leden J.H.L.M. Nielen, mw. G.E. Weijers en J.M.F. Hendriks (CDA), 
R.G. Poel en mw. S.M. Derks (PvdA), mw. F.J.H.M. van Diemen-Vereijken (GL), mw. W.L.L.P. Pluk en 
R.H.M. Crouwers (ABC), W.M. van der Burgt en H.P.J.M. Siroen (PLC), mw. C.M. Angevaren, mw. E.A.P. 
van Heeswijk, R.T.H. Gertsen en C. Ruijgh (VVD), J.P.G. Kerskes, mw. M.E.L. van Zuilen en R.J. Asbroek 
(D66), griffier mw. C. Selman
Wethouders: M.S. van Veen, G.M.P. Stoffels, E.A. Baudet, W.T.M. Vervoort-Reijnders en 
gemeentesecretaris P.M. van de Koolwijk 
Afwezig M. A. Sahintürk, A.M.J. Jacobs

De volledige tekst van in stemming gebrachte moties en amendementen vindt u terug op de website bij het 
betreffende agendapunt

Nr. Onderwerp Besluit
1 Opening en mededelingen Voorzitter opent de vergadering en stelt vast dat het quorum 

aanwezig is. Hij meldt bericht van verhindering van dhr. Sahinturk 
en dhr. Jacobs. Dhr. Siroen is verlaat.  

2 Trekking nummer en accordering 
agenda

Stemnummer 11 wordt getrokken, zodat eventuele stemmingen 
zullen beginnen bij mw. Angevaren. 
Aan de raad wordt voorgelegd een voorstel m.b.t. de 
samenwerking met Jintan. De raad stemt er mee in dit voorstel aan 
de agenda toe te voegen als agendapunt 10a. De agenda wordt,
aldus aangevuld, vastgesteld. 

3 Vragenronde van raadsleden  cf. 
art. 39 RvO.

Er zijn geen vragen ingediend. 

4 Spreekrecht voor aanwezigen op de 
publieke tribune 

Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

A-stukken 
5 Instemmen met de concept 

jaarrekening 2009 concept 
begroting en meerjarenraming 
2012-2014 van het Brabants 
Historisch Informatiecentrum .

De raad besluit met algemene stemmen om: 
- in te stemmen met de concept jaarrekening 2009 van het 

BHIC;
- in te stemmen met toevoegen van het voordelig saldo van 

de resultatenrekening 2009 ad € 84.937 aan de algemene 
reserve van het BHIC;

- in te stemmen met de concept begroting 2011 van het 
BHIC en de meerjarenraming 2012-2014;

- in te stemmen met het verzoek van de BHIC in de 
meerjarenbegroting geen indexering te begroten. 

6 Instemmen met de 
begrotingsvoornemens 2011 van de 
GGD hart voor Brabant

De raad besluit met algemene stemmen om:
1. In te stemmen met de uitgangspunten van de voorjaarsnota 
2010 van de GGD, inclusief de kaders die het algemeen bestuur 
hieraan heeft gesteld in haar vergaderingen van 1 en 28 april 2010
a. de nullijn voor 2011;
b. bezien of voor 2011 al verdere bezuinigingen mogelijk zijn;
c. komen met bezuinigingsscenario's van 10 tot 20% voor de jaren 
2012-2014;
d. de € 0.19 per inwoner voor de infectieziektenbestrijding te 
dekken uit de (extra) middelen van het Rijk of uit de reserves van 
de GGD.

2. De kaders in besluitpunt 1 kaderstellende te laten zijn voor 
de uitwerking van de begroting 2011 van de GGD.

3. In te stemmen met de voorgestelde bewonersbijdrage van 
€ 14,59 in 2011.

4. In te stemmen met de nieuwe of aangepaste activiteiten 
om de gevolgen voor de bedrijfsvoering van het hanteren 
van de 0-lijn (indexering) op te vangen. 

7 Instemmen met de concept 
jaarrekening 2009 concept 
begroting 2011 en 

De raad besluit met algemene stemmen in te stemmen met:
1. vaststellen van de begroting 2011;
2. vaststellen van de jaarrekening 2009;
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begrotingswijziging 2010 Regionaal 
Ambulance Vervoer Brabant 
Midden-west-noord.

3. terugstorting aan de gemeenten van de voorfinanciering 
van de meerkosten Regeling Bezwarende Beroepen ad € 
3.857.288 (€ 2,276 per inwoner);

4. terugstorting aan de gemeenten de gemeentelijke 
bijdragen van € 0,165 per inwoner, ter dekking van het feit 
dat er als rechtsvorm voor de RAV is gekozen voor een 
publiekrechtelijke organisatie ad € 279.000.

5. Begrotingswijziging 2010.
8 Instemmen met de concept 

begroting 2011 en de concept 
jaarrekening 2009 van het 
Werkvoorzieningschap NO-Brabant

De raad besluit met algemene stemmen om:
1. In te stemmen met de concept begroting 2011 van het 

Werkvoorzieningschap Noordoost-Brabant.
2. In te stemmen met de concept jaarrekening van het  

Werkvoorzieningschap Noordoost-Brabant
9 Instemmen met de concept 

jaarrekening 2009 en de concept 
begroting 2011 van de 
Veiligheidsregio

De raad besluit met algemene stemmen om:
1. In te stemmen met de resultaatverdeling 2009 van de 

Veiligheidsregio Brabant-Noord.
2. Kennis te hebben genomen van het advies van het 

dagelijks bestuur van de Veiligheidsregio Brabant-Noord 
om het te restitueren bedrag te bestemmen ten behoeve 
van deelname aan het samenwerkingsverband Regionaal 
Expertisecentrum Zuid-West Nederland en hierover te 
besluiten na advisering door de bestuurscommissie 
Integrale Veiligheid.

3. In te stemmen met het beleidskader 2011 van de 
Veiligheidsregio Brabant.

10 Instemmen met de begroting 2011 
en het jaarverslag 2009 van 
Taxihopper

De raad besluit met algemene stemmen om de concept begroting 
2011 van de GR KCV (de regiotaxi) vast te stellen met 
uitzondering van de toename van de tarieven in het WMO-vervoer 
met 20%. 

B-stukken 
10
a

Instemmen met de ondertekende 
verklaring betreffende 
samenwerking tussen Jintan en 
Cuijk 

Met name de heren Nielen en Poel benoemen vraagtekens die 
binnen hun fracties worden geplaatst bij deze 
samenwerkingsovereenkomst met Jintan, waarvan nog niet 
duidelijk is waar deze toe zal leiden, én bij het aangaan van 
stedenbanden in het algemeen. Door voorzitter Mengde is aan de 
raad toegezegd dat in oktober 2010 een inhoudelijke discussie 
hierover zal volgen. Gehoord deze toezegging, besluit de raad met 
algemene stemmen tot instemmen met de ondertekende verklaring 
betreffende samenwerking tussen Jintan en Cuijk.    

C-stukken
11 Instemmen met de begroting 2011 

en het jaarverslag 2009 RMB
Dhr. Hendriks vindt de RMB voornemens te weinig 
geconcretiseerd; dhr. Kerskes ondersteunt de kritische reactie van
het college, mw. Van Diemen en dhr. Van der Burgt plaatsen 
vraagtekens bij de afwijzing van het gevraagde extra 
scholingsbudget; dhr. Ruijgh heeft nog een onbeantwoorde vraag 
m.b.t. de huursituatie van het RMB. 
Wethouder Stoffels zegt toe de vraag van dhr. Ruijgh schriftelijk te 
beantwoorden. Hij meldt dat het Algemeen Bestuur van het RMB 
zich hedenmiddag heeft laten overtuigen dat het scholingsbudget 
voor medewerkers te laag was, en dat hierover een ander besluit 
is genomen. De gemeenten worden hierover geïnformeerd. 
Besluit: De raad stemt met algemene stemmen in met de begroting 
2011 en de jaarrekening 2009 van het RMB en de in het concept-
besluit genoemde aandachtspunten te communiceren richting het 
RMB, behoudens aandachtspunt d, dat nader wordt bezien in het 
licht van het nieuwe besluit van het Algemeen Bestuur van de 
RMB over scholingsbudgetten. 

12 Besluit op verzoek tot onttrekking 
aan de Openbare weg Lange 
Linden 7 

Dhr. Poel heeft juridisch-technische vragen bij dit voorstel en de  
toepassing van de Wegenverkeerswet hierin. Hij had dit stuk 
daarom liever in commissieverband besproken. Hij denkt dat dit 
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ook mogelijk zou zijn geweest, als er ambtelijk alerter was 
gereageerd. Nu kan de raad eigenlijk niet anders dan instemmen 
met wat voorligt. 
Dhr. Kerskes en idem de heren Crouwers en Gertsen vinden dat 
deze juridische kwestie te lang heeft gesleept en, in verhouding tot 
de kwestie, onevenredig veel energie heeft gevraagd. De raad 
heeft dit type besluiten onlangs unaniem gedelegeerd aan het 
college. 
Mw. Van Diemen wil nog weten hoe de afspraak over de 
verlegging van het tracé tot stand is gebracht. 
Wethouder Stoffels antwoordt aan dhr. Poel dat de gekozen 
interpretatie van de Wegenwet door het VNG is bevestigd. De 
lange doorlooptijd voor dit besluit komt o.a. door de vastgelegde 
periode van 60 dagen voor het indienen van zienswijzen. Aan mw. 
Van Diemen antwoordt hij dat over het tracé met alle bewoners is 
overlegd, maar dat er achteraf verschillende interpretaties zijn 
ontstaan over de gemaakte afspraken. 
Besluit: de raad besluit met algemene stemmen:

1. De weg, zoals in blauw aangegeven op de tekening 
horend bij dit besluit, gelegen op het perceel Lange Linden 
7, te bestemmen tot openbare weg.

2. De weg, zoals in rood aangegeven op de tekening horend 
bij dit besluit, gelegen op de Lange Linden 7, te onttrekken 
aan het openbaar verkeer. 

13 Vaststelling van de BGE 2010 Mw. Van Diemen, en idem dhr. Asbroek en mw. Pluk spreken hun 
zorg uit over de groeiende financiële risico's, met name bij de 
grotere ontwikkelingsprojecten. Deze BGE nieuwe stijl geeft in 
principe een goed inzicht, maar omdat de grote projecten er niet 
helemaal in verwerkt zijn, wil mw. Van Diemen over de 
ontwikkeling hiervan langs andere weg zorgvuldig geïnformeerd 
worden. Mw. Pluk en dhr. Nielen dringen aan op een aankoopstop, 
en het zo snel mogelijk ontwikkelen van nog niet in exploitatie 
genomen gronden. 
Dhr. Nielen wil over het project Maasoeverzone een principiële 
discussie over de vraag in hoeverre de oorspronkelijke 
uitgangspunten voor dit project (budgetneutraal) gerealiseerd 
worden. Hij dankt voor de nadere toelichting op de beslispunten 
die in deze BGE zijn verwerkt, en vindt dat deze expliciet in het 
besluit opgenomen moeten worden. Fractie CDA is tenslotte tegen 
de voorgenomen prijsstijging voor verkoop van groenstroken, en 
steunt de oproep van mw. Pluk tot het ontwikkelen van nog niet in 
exploitatie genomen gronden. 
Dhr. Poel wil sluit zich aan bij de kritische kanttekeningen zoals 
geplaatst door Dhr. Nielen. Hij deelt de zorg over ontwikkeling van 
grote projecten, maar stelt daarbij ook vast dat de raad zelf heeft 
besloten deze projecten in te zetten. 
Wethouder Van Veen antwoordt dat hij de zorgen van de raad 
deelt, met name over de grote projecten, en belooft de raad zo 
goed mogelijk geïnformeerd te houden. Over het concrete dossier 
Maasoeverzone is een bijpraatavond al eerder toegezegd, de 
uitgangspunten lijken inderdaad niet realiseerbaar. De m2 prijs 
voor groenstroken was relatief laag in de regio, en de wethouder 
moet een sluitende begroting maken. 
Stemverklaring: fractie CDA verklaart tegen de voorgestelde 
verhoging van inkomsten uit verkoop van groenstroken te zijn.  
Besluit: gehoord de wethouder, en gezien de aanvullende bijlage 
met beslispunten bij het raadsvoorstel, besluit de raad met 
algemene stemmen:

1. de BGE 2010 vast te stellen;
2.  in te stemmen met begrotingswijziging 24-2010.
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14 Vaststelling van de 
Programmarekening 2009 

Dhr. Asbroek herinnert de wethouder aan zijn toezegging in de 
commissie voor Controle & Onderzoek om de systematiek van het 
berekenen van rente over eigendommen, te heroverwegen. 
Mw. Pluk wil weten of het college het advies overneemt van de 
commissie voor Controle & Onderzoek, om het jaarverslag 
uitgebreider te behandelen. Dhr. Nielen feliciteert het college met 
het resultaat en de goedkeurende accountantsverklaring. Hij 
herhaalt dat de raad betrokken wil worden bij het heroverwegen 
van (het stuwmeer) van voorgenomen investeringen, en vraagt 
hoe het college de besluitvorming over het accommodatiebeleid wil 
afronden. Mw. Van Diemen heeft zorg over de ontwikkeling van 
het weerstandsvermogen. 
Wethouder Van Veen herhaalt voor dhr. Asbroek de eerdere 
toezegging om de rentesystematiek te heroverwegen; antwoordt 
aan mw. Pluk dat het aan de gemeenteraad zelf is om te zorgen 
dat de jaarrekening op de agenda komt; antwoordt aan dhr. Nielen 
dat voor het accommodatiebeleid een planning is gemaakt; en aan 
mw. Van Diemen dat het weerstandsvermogen nog op goed 
niveau is, maar dat er risico's zijn. 
In tweede termijn doet dhr. Poel de suggestie tot instellen van een 
beleidsadviescommissie Financieel Beleid.
Besluit: de raad besluit met algemene stemmen:

1. De jaarstukken 2009 vast te stellen.
2. Van het batig saldo 2009 € 1.015.354 toe te voegen aan 

de reserve onvoorzienbare risico’s bouwgrondexploitatie.
3. Van het batig saldo 2009 € 622.601 toe te voegen aan de 

reserve rationeel rioolbeheer.
4. Het restant batig saldo ad € 622.601 toe te voegen aan de 

algemene reserve.
5. De 25e begrotingswijziging 2010 vast te stellen.
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15 Instemmen met de Kaderbrief 2011 Mw. Pluk meldt dat haar fractie kan instemmen met de in de 
kaderbrief genoemde uitgangspunten; hoopt op een behoedzaam 
omgaan met gemeentelijke financiële reserves; uitvoering van 
projecten uit de IDOP’s Beers en Haps wil ontzien in de 
bezuinigingen; en zich afvraagt of intergemeentelijke 
samenwerking loont als er geen betere kwaliteit en/of 
kostenbesparing uit voortkomt. 
Ook dhr. Van der Burgt kan namens PLC de uitgangspunten 
onderschrijven. PLC wil in de bezuinigingen ontzien de jeugdsport, 
handhaving, en leefbaarheidsprojecten zoals in de IDOP’s;   
waarschuwt voor verloedering in De Valuwe wegens het 
winkelcentrum; wil wel bezuinigen op leerlingenvervoer door een 
drempelbedrag aan ouders te vragen; en plaatst vraagtekens bij 
het realiteitsgehalte van de vermindering van inhuur externen.
Namens VVD stemt mw. Angevaren in met de uitgangspunten,
maar ze is nog niet overtuigd door de nadere toelichting op het 
gevraagde krediet van € 430.000 voor o.a. interne verhuizing en 
tijdelijke krachten. Op dit punt krijgt zij bijval door dhr. Poel en dhr. 
Kerskes. De laatste stelt voor dit krediet te heroverwegen in het 
kader van de noodzakelijke bezuinigingen. 
Dhr. Nielen wil weten, waarom de raad niet is geïnformeerd over 
de juni-circulaire van het Rijk waarin geen rijksbezuinigingen 
worden aangekondigd. Dit geeft een totaal andere uitgangssituatie 
dan in de kaderbrief is vermeld? CDA wil verder weten wat de 
consequenties zijn van de aangekondigde bezuinigingen op de 
kwaliteit en de hoeveelheid projecten die nog wel uitgevoerd 
kunnen worden? Hij vraagt -hierin bijgevallen door dhr. Poel, een 
planning waarin de raad tijdig wordt betrokken bij het maken van 
keuzes uit het stuwmeer van projecten. Dhr. Nielen dient tenslotte 
in amendement 1 op het voorstel besluit, met de intentie om vanuit 
dialoog een positieve bijdrage te leveren aan de besluitvorming. 
Amendement 1 stelt voor alternatieve dekking en tijdpad voor de 
bezuinigingen begroting 2011.
Dhr. Poel meldt eerst nadere discussie te wensen over de 
beslispunten onder 1b en 1c: het vrijmaken van € 500.000 voor 
nieuw beleid en de invulling van de voorgestelde bezuinigingen. 
Uitgangspunt voor zijn fractie is dat de sterkste schouders de 
zwaarste lasten moeten dragen. Hij denkt dat de bezuiniging op de 
ambtelijke organisatie niet realistisch is. Hij vindt dat de 
aangeboden begrotingswijzigingen 21, 22 en 23 vandaag niet 
geaccordeerd kunnen worden, gelet op de vele kanttekeningen. 
Mw. Van Diemen deelt het betoog van dhr. Poel op het 
uitgangspunt dat de sterkste schouders de zwaarste lasten moeten 
dragen en de vraagtekens bij de uitvoerbaarheid van 
bezuinigingen op personeel. Wat GL betreft worden in de 
bezuinigingen ontzien de jeugdzorg, sociale hulp- en  
welzijnsorganisaties. Stimulering moet er juist zijn tot het in stand 
houden of oprichten van voorzieningen voor wonen-werken en 
recreëren op het platteland. GL neemt de kaderbrief voor 
kennisgeving aan zolang de concrete invulling en consequenties 
nog niet in beeld zijn. 
Dhr. Kerskes steunt het kritische betoog van mw. Angevaren over 
het gevraagde krediet van € 430.000 en vraagt zich verder af of 
het wel mogelijk is besparingen te realiseren uit intergemeentelijke 
samenwerking. Door de samenwerking te intensiveren of 
uitbreiden naar meer gemeenten? 

Na de schorsing antwoordt wethouder Van Veen namens het 
college. Reagerend op gemaakte opmerkingen dat de 
bezuinigingen nog geconcretiseerd moeten worden, herhaalt hij 
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dat het nodig is om wel samen vast te stellen dat er bezuinigd 
moet worden, ook al is er nog weinig informatie. De 
gemeente(raad) kan hierin niet afwachtend blijven. Hij zegt toe dat 
over intergemeentelijke samenwerking een bijeenkomst zal 
worden gehouden in september 2010; hij wil het gevraagde krediet 
voor interne verhuizing heroverwegen. Hij zegt verder toe een 
schriftelijk antwoord aan dhr. Poel op vragen over de wijze waarop 
een subsidiebesluit is genomen over stichting Cultureel Hart. 
Reagerend op het amendement stelt hij dat hij deel 2 kan 
overnemen, maar dat punt 1 geen recht doet aan de financiële 
situatie. Hij zegt toe dat de begrotingswijzigingen te zullen 
aanpassen naar de nu gemaakte afspraken, zo mogelijk in één
begrotingswijziging.

Concluderend ziet de voorzitter drie grote discussiepunten. Hij stelt 
de raad voor om een “technische sessie” te organiseren met de 
secretaris, om zicht te krijgen op de implicaties van en ruimte voor 
bezuinigingen. Voor de andere discussiepunten regionale 
samenwerking en personeel en organisatie, is de avond in 
september toegezegd. Van amendement 1 wordt beslispunt 2 door 
het college overgenomen. Fractie CDA wil alsnog stemming over 
het andere beslispunt 1 van het amendement. Na stemming blijkt 
het amendement punt 1 te zijn verworpen met 5 stemmen voor 
(fracties PvdA, CDA ) en 12 tegen (fracties D66, ABC, PLC, VVD 
en GL). Met stemverklaring van fractie CDA, en gehoord de 
toezeggingen van de wethouder om het besluit op onderdelen aan 
te passen, stemt de raad in met de Kaderbrief 2011. 

16 Om 22.45 uur

Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Cuijk in zijn openbare vergadering van 6 september 2010

C.G.W.M. Selman P. Mengde
griffier voorzitter


